

ບົດແນະນຳວິທີການຂີ່ຂອງ RIPTA

ບົດແນະນຳແຕ່ລະຂັ້ນຕອນສຳລັບການໃຊ້ລົດເມ

ນຳມາສະເໜີທ່ານ ໂດຍອີງການຂົນສົ່ງສາທາລະນະເກາະຮອດ (RIPTA .

ໜ້າ 2

ມາວາງແຜນການເດີນທາງຂອງພວກເຮົາກັນເທາະ!

ວິທີຂີ່ລົດເມ

ລົດເມຂອງ RIPTA ເປັນວິທີງ່າຍ, ເຊື່ອຖືໄດ້, ແລະປອດໄພໃນການໄປຫາຈຸດໝາຍຂອງທ່ານ. ບໍ່ວ່າທ່ານຈະເດີນທາງໄປມາ ເພື່ອໄປເຮັດວຽກ, ໄປຈັບຈ່າຍຊື້ຂອງ ຫຼືໄປຢາມໝູ່, ລົດເມ RIPTA ເປັນວິທີທີ່ບໍ່ມີຄວາມຕຶງຄຽດ, ມີຄວາມສະບາຍ ແລະປະຢັດທີ່ຈະໄປເຖິງທີ່ນັ້ນ.

ເຮື້ຍ ຄາລອສ, ຂ້ອຍຢາກຈະໄປຢາມບ້າແມຣີ. ເປັນຫຍັງພວກເຮົາບໍ່ໄປນຳກັນ ແລະຂີ່ລົດເມໄປ?

ຂ້ອຍສາມາດໂທຫາ RIPTA ໄດ້ທີ່ເບີ 781-9400 ແລະເຂົາເຈົ້າຈະຊ່ວຍພວກເຮົາກຽວກັບເສັ້ນທາງ ແລະຕາຕະລາງເດີນທາງ.

*ຜູ້ພິການທູສາມາດໂທທີ່ເບີ 711 ຫຼື 1-800-745-5555

ເປັນຫຍັງພວກເຮົາບໍ່ໄປເບິ່ງທີ່ RIPTA.com? ແຜນການເດີນທາງຊ່ວຍເລື່ອງຂໍ້ມູນການເດີນທາງສ່ວນຕົວ ແລະຕາຕະລາງເວລາລົດເມ.

ຕາຕະລາງເວລາລົດເມຍັງມີໃຫ້ຢູ່ທີ່ທ້ອງຖານຂອງ RIPTA ຢູ່ທີ່ 705 Elmwood Avenue in Providence. ຈຸດໄປຮັບຢູ່ບ່ອນໜຶ່ງທີ່ສູນຂົນສົ່ງເຄັນເນດີພລາຊ່າອິນເຕີໂມໂດລ, ສູນນັກທ່ອງທ່ຽວນິວພອດເກດເວ, Amtrak Providence, ແລະສະພາທ່ອງທ່ຽວ Pawtucket Blackstone Valley.

ໜ້າ 3

ມາຂີ່ນຳກັນ

ຍັງເທື່ອ, ທີ່ຮັກ.

ເລກທີ 11. . . ນັ້ນແມ່ນລົດເມຂອງພວກເຮົາ!

ໃຫ້ເຂົາເຈົ້າລົງກ່ອນ ກ່ອນທີ່ພວກເຮົາຈະຂຶ້ນ.

ເພາະວ່າພວກເຮົາຕ້ອງການປ່ຽນໄປຫາລົດເມຄັນອື່ນ ເພື່ອເດີນທາງຂາດຽວໃຫ້ໄປຮອດບ້າແມຣີ, ຂ້ອຍຈະບອກໃຫ້ຄົນຂັບລົດສຳລັບການໂອນໄປຕໍ່.

ຄ່າເດີນທາງຂາດຽວ \$2.00, ບວກ .50 ເຊັ່ນສຳລັບການໂອນໄປຕໍ່.

ຂ້ອຍໄດ້ຮັບສ່ວນຫຼຸດຄ່າໂດຍສານ ເພາະວ່າຂ້ອຍເປັນຜູ້ອາວຸໂສ.* ດັ່ງນັ້ນ ການເດີນທາງຂອງຂ້ອຍຈະແມ່ນ \$1.00 ແລະຄ່າການໂອນໄປຕໍ່ຂອງຂ້ອຍຈະແມ່ນ .25 ເຊັ່ນ. ກ່ອນອື່ນຂ້ອຍແຕະບັດຜ່ານຂັ້ນລົດເມລາຄາຫຼຸດສຳລັບຜູ້ອາວຸໂສຂອງຂ້ອຍໃສ່ເຄື່ອງອ່ານບັດອັດສະລິຍະຂອງກ່ອງຄ່າໂດຍສານ ແລະສະແດງບັດຂອງຂ້ອຍໃຫ້ຄົນຂັບລົດ. ຂ້ອຍຈະເອົາເງິນສອງໂດລາສອດເຂົ້າໄປບ່ອນຊ່ອງໃສ່ເງິນສົດ ແລະຈາກນັ້ນຂ້ອຍຈະໄດ້ເງິນທອນ .75 ເຊັ່ນຢູ່ໃນບັດເງິນທອນ ຂ້ອຍສາມາດໃຊ້ສຳລັບການເດີນທາງຂາດຽວກັບໄດ້.

ຂ້ອຍຊື້ປຶ້ມຂອງ RIPTIKs ຢູ່ທີ່ຕະຫຼາດ.* ຂ້ອຍຈະເອົາອັນໜຶ່ງໃສ່ໃນຊ່ອງຢູ່ທາງຊ້າຍດ້ານເທິງຂອງກ່ອງຄ່າໂດຍສານ.

*ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນຄ່າໂດຍສານແມ່ນຢູ່ໃນໜ້າ “ມັນລາຄາເທົ່າໃດ?”.

ໜ້າ 4

ໄປຕໍ່ ແລະເອົາບ່ອນນັ້ງນັ້ນ, ແມ່...
ມັນຖືກຈອງໄວ້ໃຫ້ກັບຜູ້ອາວຸໂສ.

ການຂີ່ນັ້ນສະດວກສະບາຍດີ. ນີ້ແມ່ນບ່ອນຈອດຂອງພວກເຮົາແລ້ວ.

ພວກເຮົາຍັງອີກປະມານບລັອກໜຶ່ງຈະຮອດ, ດັ່ງນັ້ນຂ້ອຍຈະດຶງເຊືອກ ເພື່ອໃຫ້ຄົນຂັບລົດຮູ້ວ່າ ຂ້ອຍຕ້ອງການລົງລົດ.

ດຽວນີ້ພວກເຮົາຈະໂອນຕໍ່ໄປໃຫ້ລົດເມຄັນອື່ນ ເພື່ອໄປຫາບ້າແມຣີ.

*ການໂອນໄປຕໍ່ແມ່ນດີສໍາລັບ 2 ຊົ່ວໂມງ.

ເບີ 26... ນັ້ນແມ່ນລົດເມຂອງພວກເຮົາ!

ດຽວນີ້ພວກເຮົາຈະໃຊ້ການໂອນໄປຕໍ່ຂອງພວກເຮົາ.

ພວກເຮົາຢູ່ທີ່ນີ້!

ໜ້າ 5

ວິທີອ່ານຕາຕະລາງເວລາລົດເມ

- ຈຸດຕົ້ນທາງ ແລະຈຸດປາຍທາງແມ່ນໄດ້ໝາຍໄວ້ຢູ່ໃນແຜນທີ່.
- ສະຖານີໂອນໄປຕໍ່ແມ່ນໝາຍໄວ້ດ້ວຍສັນຍາລັກຕົວ “T” ແລະມີເບີເສັ້ນທາງລົດເມ ທີ່ທ່ານສາມາດໂອນຕໍ່ໄປຫາພວກມັນໄດ້.
- ຊອກເບິ່ງເວລາທີ່ລົດເມຈະຮອດຢູ່ບ້າຍຈອດລົດເມສະເພາະທີ່ນີ້. ຖ້າບ້າຍຈອດຂອງທ່ານບໍ່ສະແດງຂຶ້ນ, ປະເມີນເວລາຈາກບ້າຍຈອດລົດເມກ່ອນ ແລະຫຼັງ.
- ຊອກເບິ່ງບັນທຶກພິເສດທີ່ໃຫ້ຂໍ້ມູນສໍາຄັນກ່ຽວກັບຕາຕະລາງເວລາ ຫຼືເສັ້ນທາງເດີນລົດເມ.

ເບີ ແລະຊື່ຂອງເສັ້ນທາງລົດເມປະກົດຂຶ້ນຢູ່ໃນ **ໜ້າປົກແຜ່ນພັບ** ແລະເທິງບ່ອນພອຍປັດນໍ້າຝົນລົດເມ.

ຕາຕະລາງເວລາແຕ່ລະອັນມີແຜນທີ່ສອງອັນ. . . ອັນໜຶ່ງສໍາລັບການເດີນທາງຂາເຂົ້າ (ມຸ່ງໜ້າສູ່ກາງເມືອງ) ແລະອັນໜຶ່ງສໍາລັບການເດີນທາງອອກນອກເມືອງ.

ກົດລະບຽບການຂີ່

ປະຕິຮູ້ນັ່ງດ້ານໜ້າໄວ້ໃຫ້ຜູ້ອາວຸໂສ ແລະຄົນພິການ.

ອາດຈະໃຊ້ເຄື່ອງສຽງທີ່ມີການໃຊ້ທູຟັງເທົ່ານັ້ນ.

ພັບລົດຊຸກເດັກນ້ອຍ ແລະລົດລັກອນຂຶ້ນລົດ ແລະຢ່າເອົາເຄື່ອງສ່ວນຕົວຕົນບ່ອນທາງຢ່າງ.

ອະນຸຍາດໃຫ້ຍືນຢູ່ແຕ່ດ້ານຫຼັງເສັ້ນເຫຼືອງເທົ່ານັ້ນ.

ບໍ່ອະນຸຍາດໃຫ້ສູບຢາ, ກິນອາຫານ ແລະດື່ມເຄື່ອງດື່ມຢູ່ໃນລົດເມ.

ບໍ່ອະນຸຍາດໃຫ້ເອົາສັດລ້ຽງໄປນໍາ (ຍົກເວັ້ນສັດຮັບໃຊ້).

ບໍ່ອະນຸຍາດໃຫ້ເອົາອາວຸດ, ວັດຖຸລະເບີດ, ໝໍ້ໄຟລົດ ຫຼືຂອງແຫຼວຕິດໄຟໄດ້ອື່ນໆຂຶ້ນໃນລົດເມ RIPTA.

ຂຶ້ນລົດເມຜ່ານທາງປະຕູໜ້າ ແລະອອກຜ່ານທາງປະຕູຫຼັງ. ໃຫ້ໃຊ້ທາງມ້າລາຍບ່ອນຄົນຍ່າງຂ້າມ, ໃຫ້ເບິ່ງທາງສອງຂ້າງ ແລະຢ່າຕັ້ນບ່ອນຫວ່າງທີ່ຈຶ່ງໄວ້ໃຫ້ກັບລໍເຂັນ.

ເອົາເຄື່ອງຂອງຂອງທ່ານຕິດຕົວຢູ່ສະເໝີ.
ຢ່າສຳພັດທີ່ຂອງທີ່ປະຖົມໄວ້ ຫຼືໜ້າສົງໄສ!
ແຈ້ງໃຫ້ຄົນຂັບລົດເມຮູ້ທັນທີ

ໜ້າ 6
ມັນລາຄາເທົ່າໃດ?

RIPTA ສະເໜີຜະລິດຕະພັນຄ່າໂດຍສານທາງອີເລັກໂທຣນິກໃຫ້ຫຼາຍຮູບແບບ ເຂັ້ມກັບຄວາມເປັນໃນການເດີນທາງຂອງທ່ານ. ຜູ້ຕ່າງໜ້າບໍລິການລູກຄ້າສາມາດຊ່ວຍທ່ານຕັດສິນໃຈວ່າ ຄ່າໂດຍສານທາງອີເລັກໂທຣນິກອັນໃດເໝາະສົມສຳລັບທ່ານ.

- ຊ່ອງໃສ່ບັດ
- ສະແດງຜົນຂໍ້ມູນ
- ເຄື່ອງອ່ານບັດສະມາດທ໌
- ຊ່ອງຮູດ
- ຊ່ອງໃສ່ເງິນສົດ
- ຊ່ອງໃສ່ຫຼຽນ

ຄ່າໂດຍສານ: 2.00 \$
ຄ່າຂີ່ລົດເມບໍລິການປົກກະຕິ. ໃສ່ໃບເງິນລຽບ, ບໍ່ມີຮອຍພັບ (ໃບ \$1, \$5, \$10 ແລະ \$20 ເທົ່ານັ້ນ) ເຂົ້າໄປບ່ອນໃສ່ເງິນສົດ, ຫຼືໃສ່ຫຼຽນ (ເທື່ອລະຫຼຽນ) ເຂົ້າໄປໃນຖ້ວຍໃສ່ຫຼຽນ. ຄົນຂັບບໍ່ສາມາດທອນເງິນໄດ້.
ກ່ອງຄ່າໂດຍສານອອກບັດເງິນທອນໃຫ້.

ການໂອນຕໍ່: .50 ເຊັນ
ບອກຄົນຂັບວ່າ ທ່ານຕ້ອງການໃຫ້ໂອນໄປຕໍ່ກ່ອນທ່ານຈ່າຍເງິນ. ການໂອນໄປຕໍ່ແມ່ນກ່ອງຄ່າໂດຍສານອອກໃຫ້ ແລະໃຊ້ໄດ້ເປັນເວລາສອງຊົ່ວໂມງຈາກເວລາຊື້ຢູ່ໃນລົດເມຄັນໃດໜຶ່ງ.

ຜູ້ອາວຸໂສ ແລະຄົນພິການໄດ້ຮັບຄ່າໂດຍສານຫຼຸດລາຄາໃນລະຫວ່າງຊົ່ວໂມງຄົນບໍ່ຫຼາຍດ້ວຍການໃຊ້ບັດຜ່ານຂຶ້ນລົດເມຫຼຸດຄ່າໂດຍສານ RIPTA ຫຼືບັດ Medicare ຂອງເຂົາເຈົ້າ.

ຜູ້ອາວຸໂສ/ຄົນພິການ: \$1.00 (ເວລາຄົນບໍ່ຫຼາຍ)
ການໂອນຕໍ່: .25 ເຊັນ (ເວລາຄົນບໍ່ຫຼາຍ)
ຜູ້ອາວຸໂສມີລາຍໄດ້ຕໍ່າ ຫຼືຄົນພິການສາມາດມີເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບບັດຜ່ານຂຶ້ນລົດເມບໍ່ເສຍຄ່າໂດຍສານ.

ບັດຜ່ານວັນດຽວ \$6.00
ໃຊ້ໄດ້ເປັນເວລາ 24 ຊົ່ວໂມງຈາກທີ່ອອກໃຫ້ຄັ້ງທຳອິດ.
ໃຊ້ໄດ້ສຳລັບການຂີ່ລົດເມ ແລະລົດລາງບໍ່ຈຳກັດ.
ຊື້ຢູ່ໃນເວລາຂຶ້ນລົດ. ກ່ອນຈະຈ່າຍເງິນ, ໃຫ້ບອກຄົນຂັບລົດເມວ່າ ທ່ານຕ້ອງການບັດຜ່ານວັນດຽວ.
ຈາກນັ້ນຮູດບັດຜ່ານຢູ່ໃນຊ່ອງຮູດ.

ບັດຜ່ານຂີ່ 15 ວັນ \$26.00 **
ບໍ່ໝົດອາຍຸ.
ດີຈົນກ່ວາໄດ້ນຳໃຊ້.

ລວມທັງການໂອນຕໍ່.
ໃຊ້ໄດ້ສໍາລັບລົດເມ ແລະລົດລາງ RIPTA ເທົ່ານັ້ນ.
ສອດບັດໃສ່ຊ່ອງໃສ່ບັດ.

RIPTIKs \$20.00*

ແພັກເກດປີຂາດງວ 10 ປີ, ລວມທັງການໂອນຕໍ່ໜຶ່ງຄັ້ງຕໍ່ການເດີນທາງ.
ສອດບັດໃສ່ຊ່ອງໃສ່ບັດ.
ບໍ່ໝົດອາຍຸ.

ບັດຜ່ານປະຈຳເດືອນ \$62.00** ເດືອນຕາມປະຕິທິນ.

ດີສໍາລັບການເດີນທາງໄປທົ່ວລັດ, ບໍ່ຈຳກັດດ້ວຍລົດເມ RIPTA, ລົດລາງ ແລະ FlexService.
ຮູດຢູ່ໃນຊ່ອງຢູ່ທາງຂວາດ້ານເທິງຂອງກ່ອງຄ່າໂດຍສານ.

ບັດເງິນທອນ - ອອກໃຫ້ໂດຍກ່ອງຄ່າໂດຍສານດ້ວຍການທອນຕໍ່າສຸດ .25¢ ແລະຍອດເຫຼືອສູງສຸດ \$18.50 ເຊັ່ນ
ດີໄປສູ່ການຂີ່ໃນອະນາຄົດ ບໍ່ໝົດອາຍຸ. ດີຈົນກ່ວາຖືກນໍາໃຊ້. ບໍ່ສາມາດຖອນຄືນໄດ້ສໍາລັບເງິນສົດ.

ເດັກນ້ອຍ – ຕັດກ່ວາຫ້າປີຂີ່ພຣີ ເມື່ອໄປນໍາຜູ້ໃຫຍ່ (ຈຳກັດໃຫ້ເດັກນ້ອຍສາມຄົນຕໍ່ຜູ້ໃຫຍ່ຄົນໜຶ່ງ).

*ຂາຍໃຫ້ຢູ່ທີ່ Kennedy Plaza, ຮ້ານຈອດຊີ້, ແລະຕະຫຼາດດ້ານຕາເວັນອອກ

*ຂາຍໃຫ້ຢູ່ທີ່ Kennedy Plaza ແລະຕະຫຼາດດ້ານຕາເວັນອອກ

ໜ້າ 7

ໂຄງການບັດຜ່ານຂັ້ນລົດເມສໍາລັບຜູ້ອາດູໂສ ແລະຄົນພິການ

RIPTA ສະເໜີໂຄງການບັດຜ່ານຂັ້ນລົດເມພິເສດ ທີ່ໃຫ້ບັດຜ່ານຂັ້ນລົດເມຫຼຸດຄ່າໂດຍສານ ແລະບໍ່ເສຍຄ່າໂດຍສານສໍາລັບຜູ້ອາດູໂສມີສິດໄດ້ຮັບ ແລະ
ຄົນພິການ. ບັດຜ່ານຂັ້ນລົດເມແມ່ນມີໃຫ້ກັບຜູ້ອາດູໂສ ແລະບຸກຄົນທີ່ມີເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບທີ່ມີເອກະສານຖືກຕ້ອງ. ຜູ້ອາດູໂສ ແລະຄົນພິການອາດຈະຂີ່
ດ້ວຍບັດຜ່ານຂັ້ນລົດເມຫຼຸດຄ່າໂດຍສານ RIPTA. ເຂົາເຈົ້າຈ່າຍເຕັມຄ່າໃນລະຫວ່າງຊົ່ວໂມງບໍລິການຄົນຫຼາຍສຸດຂອງ RIPTA (7 ໂມງເຊົ້າ-9 ໂມງ
ເຊົ້າ ແລະ 3 ໂມງແລງ-6 ໂມງແລງ) ໃນວັນທໍາມະດາ ແລະຈ່າຍເຄິ່ງຄ່າໂດຍສານໃນເວລາອື່ນທັງໝົດ ເມື່ອເຂົາເຈົ້າແຈ້ງບັດຜ່ານຫຼຸດລາຄາ ຫຼືບັດ
Medicare. ຜູ້ອາດູໂສລາຍຮັບຕໍ່າທີ່ມີເງື່ອນໄຂ ແລະຄົນພິການອາດຈະຂີ່ພຣີດ້ວຍບັດຜ່ານຂັ້ນລົດເມບໍ່ເສຍຄ່າໂດຍສານ RIPTA. ບັດຜ່ານຂັ້ນລົດເມ
ສໍາລັບຜູ້ອາດູໂສ ແລະຄົນພິການຈະມີລາຄາ \$25.00 ໃນປີ 2015 ແລະໃຊ້ໄດ້ເປັນເວລາ 5 ປີ.

ຂ້ອຍມີເງື່ອນໄຂບໍ່?

ຜູ້ອາດູໂສ

ຖ້າທ່ານມີອາຍຸ 65 ປີຂຶ້ນໄປ, ທ່ານມີເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບບັດຜ່ານຂັ້ນລົດເມຫຼຸດລາຄາ RIPTA ເມື່ອທ່ານສະດງບັດທີ່ມີຮູບພ້ອມກັບຫຼັກຖານພິສູດອາຍຸ. ບັດ
ຜ່ານຂັ້ນລົດເມບໍ່ເສຍຄ່າໂດຍສານ RIPTA ແມ່ນອີງຕາມເງື່ອນໄຂລາຍໄດ້ຕໍ່າ.

ຄົນພິການ

ເພື່ອຮັບເອົາບັດຜ່ານຂັ້ນລົດເມຫຼຸດຄ່າໂດຍສານ RIPTA, ທ່ານຕ້ອງສະແດງໜັງສືຈາກອົງການທີ່ໄດ້ຮັບອະນຸມັດເຊັ່ນ ຫອ້ງການບໍລິການພື້ນຟູ, ໂຮງຮຽນ
ຄົນຫຼຸຫວກ RI, ຫຼືຈິດໝາຍຮັບຮອງຄວາມພິການປະກັນສັງຄົມ. ເພື່ອຮັບບັດຜ່ານຂັ້ນລົດເມບໍ່ເສຍຄ່າໂດຍສານ RIPTA, ທ່ານຕ້ອງມີເງື່ອນໄຂລາຍໄດ້
ຕໍ່າ.

ໄປທີ່ RIPTA.com ຫຼືໂທຫາ 784-9500 x604 ເພື່ອເບິ່ງຂະບວນການມີສິດໄດ້ຮັບເຕັມ.

ຂ້ອຍຈະສະໝັກຂັບບັດຜ່ານຂັ້ນລົດເມຫຼຸດລາຄາ ຫຼືບໍ່ເສຍຄ່າ RIPTA ຂອງຂ້ອຍໄດ້ຢູ່ໃສ?

ເຂົ້າໄປທ້ອງຖານບັດປະຈຳຕົວມີຮູບຕິດ RIPTA, ຕັ້ງຢູ່ທີ່ສູນຂົນສົ່ງ Kennedy Plaza Intermodal ຢູ່ໃນເມືອງ Providence. ຫ້ອງການເປີດແຕ່ວັນຈັນຫາວັນພະຫັດ ຕັ້ງແຕ່ 9:00 ໂມງເຊົ້າ ຫາທ່ຽງ ແລະ 1:00 ໂມງແລງ – 4:00 ໂມງແລງ.

ທຸກໆອາທິດ, ພະນັກງານທ້ອງຖານອອກບັດຕິດຮູບຂອງ RIPTA ຈະເດີນທາງໄປຫາຊຸມຊົນຕ່າງໆທີ່ວັດ ເພື່ອອອກບັດຜ່ານຂັ້ນລົດເມໃຫ້ກັບຜູ້ອາວຸໂສ ແລະຄົນພິການທີ່ມີເງື່ອນໄຂ, ຜູ້ທີ່ບໍ່ສາມາດໄປຫາທ້ອງຖານຂອງພວກເຮົາຢູ່ໃນເມືອງ Providence ໄດ້. ຫ້ອງການອອກບັດມີຮູບຕິດຈະບິດພົດມື້ໃນທຸກໆວັນສຸກ ເພື່ອໃຫ້ການບໍລິການ “ການເດີນທາງຕາມເສັ້ນທາງ” ເປັນບັດມີຮູບຕິດໃນທົ່ວລັດ. ໂທຫາສູນບໍລິການລູກຄ້າ ຫຼືເຂົ້າເບິ່ງ RIPTA.com ເພື່ອຊອກເບິ່ງວ່າ ມີການເດີນທາງຕາມເສັ້ນທາງທີ່ກຳນົດໄວ້ຢູ່ໃກ້ທ່ານບໍ່!

ອັດຕາຫຼຸດສໍາລັບຜູ້ອາວຸໂສ ແລະຄົນພິການ

ສໍາລັບຄົນພິການ ແລະຜູ້ອາວຸໂສມີເງື່ອນໄຂ, RIPTA ສະເໜີໂຄງການບັດຜ່ານຂັ້ນລົດເມພິເສດ ທີ່ລວມມີບັດຜ່ານຂັ້ນລົດເມຫຼຸດຄ່າໂດຍສານ ແລະບໍ່ເສຍຄ່າໂດຍສານ. ຄົນຜູ້ມີລາຍຮັບຕໍ່າເປັນຜູ້ທີ່ມີອາຍຸຢ່າງໜ້ອຍ 65 ປີ, ຫຼືຜູ້ທີ່ມີຄວາມພິການອາດຈະຂີ່ພຣີ* ດ້ວຍບັດຜ່ານຂັ້ນລົດເມບໍ່ເສຍຄ່າໂດຍສານ RIPTA. ຄົນອື່ນທຸກຄົນຜູ້ທີ່ມີອາຍຸຢ່າງໜ້ອຍ 65 ປີ, ຫຼືຜູ້ທີ່ມີຄວາມພິການຈະຈ່າຍຄ່າໂດຍສານເຕັມ ໃນລະຫວ່າງການບໍລິການຊົ່ວໂມງມີຄົນຫຼາຍຂອງ RIPTA (7 ໂມງເຊົ້າ - 9 ໂມງເຊົ້າ ແລະ 3 ໂມງແລງ - 6 ໂມງແລງ) ໃນວັນທຳມະດາ ແລະຈະຈ່າຍຄ່າໂດຍສານ 1/2 ໃນເວລາອື່ນທຸກຄັ້ງຕາມການແຈ້ງບັດຜ່ານຜູ້ອາວຸໂສ/ຜູ້ພິການ RIPTA ຫຼືບັດ Medicare.

ພຽງແຕ່ແຕະບັດຂອງທ່ານຢູ່ໃນກ່ອງຄ່າໂດຍສານ.

ສໍາລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມກ່ຽວກັບວິທີທີ່ຈະມີເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບໂຄງການບັດຜ່ານຂັ້ນລົດເມຂອງ RIPTA ສໍາລັບຜູ້ອາວຸໂສ ແລະຜູ້ພິການ, ລູກຄ້າສາມາດໂທຫາເບີ 784-9500, ຕໍ່ 604 ຫຼືເຂົ້າເບິ່ງ RIPTA.com.

ໜ້າ 8

ການໃຊ້ລົດເຂັນ

ການໃຫ້ການເຂົ້າເຖິງການບໍລິການແກ່ຄົນພິການແມ່ນບຸລິມະສິດສໍາລັບ RIPTA! ທຸກພາຫະນະຂອງ RIPTA ປະຕິບັດຕາມກົດໝາຍຄົນພິການອາເມຣິກາ ແລະມີລິບຕ໌ລົດເຂັນ ແລະທາງເນີນທີ່ສາມາດຮອງຮັບໄດ້ປະມານ 600 ປອນດ໌. ຄົນຂັບລົດເມໄດ້ຮັບການຝຶກອົບຮົມໃນການໃຊ້ລິບຕ໌ ແລະສາມາດຊ່ວຍຜູ້ໂດຍສານທີ່ພິການໄດ້, ພ້ອມທັງການປະກາດປ້າຍຈອດລົດເມຢູ່ສະຖານທີ່ຈອດລົດເມສໍາຄັນຕ່າງໆນໍາ.

ຕົກລົງ, ທ່ານ. ທ່ານປອດໄພແລ້ວທີ່ຈະເຂົ້າມາຂ້າງໃນ.

ຂ້ອຍຈະປ່ອຍສາຍຈັບເຫຼົ້ານີ້ໃຫ້ເມື່ອທ່ານລົງລົດ.

ຂໍຂອບໃຈທີ່ຊ່ວຍຂ້າພະເຈົ້າດ້ວຍການຮັດເຂັມຂັດນິລະໄພ.

ໃກ້ຈະຮອດບ່ອນຂ້ອຍຈະລົງແລ້ວ, ດັ່ງນັ້ນຂ້ອຍຈະຊຸກຄານຢູ່ດ້ານຫຼັງຂອງຕັ່ງພັບ ເພື່ອໃຫ້ຄົນຂັບຮູ້ຈັກ.

ໜ້າ 9

ການບໍລິການ ADA

ສໍາລັບຄົນພິການທີ່ປ້ອງກັນການນໍາໃຊ້ລົດເມຕາມເສັ້ນທາງກຳນົດ, RIPTA ໃຫ້ການບໍລິການພິເສດການເດີນທາງໃຫ້ຜູ້ພິການຜ່ານໂຄງການ Ride Program, ຕາມການຮຽກຮ້ອງຂອງກົດໝາຍຄົນພິການອາເມຣິກາ (ADA) ປີ 1990. ຕິດຕໍ່ຫາ Ride ທີ່ເບີ 461-9760 ສໍາລັບໃບຄໍາຮ້ອງ ADA ຫຼືຄໍາຖາມກ່ຽວກັບການບໍລິການ ADA.

ການບໍລິການພິເສດການເດີນທາງໃຫ້ຜູ້ພິການ ADA ໃຫ້ບໍລິການເຖິງທີ່ ແລະຕ້ອງມີການຈອງລ່ວງໜ້າ. ທຸກການເດີນທາງຕ້ອງເລີ່ມຕົ້ນ ແລະສິ້ນສຸດພາຍໃນ 3/4 ໄມລ໌ຂອງເສັ້ນທາງລົດເມ RIPTA ປົກກະຕິ.

ໃຜມີສິດໄດ້ຮັບ?

- ທຸກຄົນຜູ້ທີ່ມີຄວາມພິການຂັດຂວາງການໃຊ້ລົບຕໍ່ລົດເຂັນ ຫຼືລົດເມທີ່ມີທາງເນີນຂຶ້ນ.
- ທຸກຄົນຜູ້ທີ່ມີຄວາມພິການຂັດຂວາງການເດີນທາງຫາ ຫຼືຈາກບ້າຍລົດເມ.

ຂ້ອຍຈະຈັດກຽມສໍາລັບການຂີ່ແນວໃດ?

- ໂທຫາ Ride ທີ່ເບີ 461-9760.
- ກຽມຂໍ້ມູນທີ່ຈໍາເປັນໄວ້ໃຫ້ພ້ອມ ລວມທັງຊື່ຂອງທ່ານ, ທີ່ຢູ່ຕົວຈິງຈາກຈຸດເລີ່ມຕົ້ນ ແລະຈຸດໝາຍປາຍທາງຂອງທ່ານ, ແລະເວລານັດໝາຍຂອງທ່ານ.

ມັນລາຄາເທົ່າໃດ?

ຄ່າໂດຍສານ Ride ADA ແມ່ນ \$4.00 ໃນແຕ່ລະເສັ້ນທາງ.

ຂ້ອຍສາມາດໄປໃສ່ໄດ້?

- ການນັດໝາຍທາງການແພດ
- ຊັອບບັງ
- ເບິ່ງຮູບເງົາ
- ຮ້ານແຕ່ງຜົມ
- ບ່ອນໃດກໍໄດ້ທີ່ທ່ານຕ້ອງການພາຍໃນເຂດຮ່ອມທາງ ADA % ໂມລ!

ສໍາລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມກ່ຽວກັບການບໍລິການພິເສດໃຫ້ແກ່ຄົນພິການ ADA, ໃຫ້ໂທເບີ 461-9760.

ໜ້າທີ 10

ໂຄງການບໍລິການຜ່ານໄປຕໍ່

ເສັ້ນທາງກໍານົດໄວ້

ການບໍລິການທີ່ວັດໝາຍໃນເສັ້ນທາງລົດເມ 55 ສາຍ.

TransART

ໂຄງການ TransART ປຸງແປງສະພາບບ່ອນພັກຖ້າລົດເມສາທາລະນະພື້ນຖານເປັນບ່ອນໃຫ້ແຮງບັນດານໃຈ, ມີສິລະປະແກ່ຊຸມຊົນ. ເປົ້າໝາຍຂອງໂຄງການ TransART ແມ່ນເພື່ອເພີ່ມປະສິບການຂອງບຸກຄົນເຫຼົ່ານັ້ນທີ່ໃຊ້ການບໍລິການ RIPTA ໂດຍການໃຫ້ບ່ອນນັ່ງ ແລະທີ່ພັກພິ່ງຈາກສະພາບອາກາດ ໃນຂະນະທີ່ໃຫ້ການແນະນໍາທີ່ພັກຖ້າລົດເມທີ່ເປັນເອກະລັກ ແລະທໍາສິນໃຈແກ່ສະພາບແວດລ້ອມຕາມທ້ອງຖະໜົນ. ໂຄງການນີ້ແມ່ນເຮັດໃຫ້ມີຜ່ານກອງທຶນຜ່ານໄປຕໍ່ຂອງລັດຖະບານກາງ. ສໍາລັບທຸກໂຄງການ TransART, RIPTA ຈະໃຫ້ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍໂຄງການ 80%, ແລະສ່ວນທີ່ຍັງເຫຼືອອີກ 20% ແມ່ນຈະຈັດໃຫ້ໂດຍອົງການທຸ້ນສ່ວນ/ຊຸມຊົນ.

ການບໍລິການ Flex

ການບໍລິການໃຫ້ແກ່ເພື່ອນບ້ານທີ່ມີຄ່າໃຊ້ຈ່າຍຄືກັນກັບການບໍລິການທົ່ວໄປ. ເຊື່ອມຕໍ່ກັບເສັ້ນທາງລົດເມມາດຕະຖານ. ດຽວນີ້ແມ່ນມີໃຫ້ຢູ່ໃນ Coventry, Kingston, Narragansett, Pascaog, Slatersville, South Aquidneck, West Warwick, Westerly ແລະ Woonsocket. ໂທຫາ 1-877-906-FLEX (3539) ເພື່ອຂໍຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ.

ພາລະກິດຂອງ RIPTA

ເພື່ອໃຫ້ການບໍລິການຜ່ານໄປຕໍ່ທີ່ປອດໄພ, ເຊື່ອຖືໄດ້ ແລະມີລາຄາຄຸ້ມຄ່າດ້ວຍທີມຜູ້ຊ່ວຍຊານມີຜົນຮອງຮັບລູກຄ້າຂອງພວກເຮົາ, ສະພາບແວດລ້ອມ, ແລະໃຫ້ຄໍາພື້ນສັນຍາຕໍ່ຄວາມເປັນເລີດການຜ່ານໄປຕໍ່.

ໜ້າ 10

ຂໍ້ມູນຜູ້ເດີນທາງໄປມາ RI

ພວກເຮົາຢູ່ທີ່ນີ້ ເພື່ອຊ່ວຍປັບປຸງການເດີນທາງໄປມາຂອງທ່ານ!

ໂປຣແກຣມພຣີ, ເປັນຜູ້ສະໜັບສະໜູນຮ່ວມກັນໂດຍກົມຂົນສົ່ງຂອງ RI ແລະສະໜອງທຶນໂດຍອົງການທາງຫຼວງຂອງລັດຖະບານກາງ, RI ຜູ້ເດີນທາງໄປມາສະເໜີການບໍລິການ ແລະຂໍ້ມູນຕໍ່ໄປນີ້ໃຫ້ຄື:

ຈອດ ແລະ ຂີ່

ພວກເຮົາຊ່ວຍຜູ້ເດີນທາງໄປມາຊອກຫາບ່ອນຈອດ ແລະ ຂີ່ທີ່ສະດວກ ແລະ ເວລາສໍາລັບການບໍລິການລົດເມດ່ວນ ແລະ ຜູ້ເດີນທາງໄປມາ.

ການຈອດຈ່າຍເງິນສົດ

ພວກເຮົາສະໜັບສະໜູນການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດກົດໝາຍຂອງລັດ 37-5-7.1, ເຊິ່ງຕ້ອງການໃຫ້ນາຍຈ້າງຜູ້ໃຫ້ການຈອດລົດທີ່ໄດ້ຮັບການຊົດເຊີຍແກ່ລູກຈ້າງຂອງເຂົາເຈົ້າ ເພື່ອສະເໜີບັດຜ່ານການຜ່ານໄປຕໍ່ RIPTA ໃຫ້ແທນບ່ອນຈອດລົດ.

ການໃຊ້ຮ່ວມກັນຫຼາຍຄົນ

ພວກເຮົາຈະຊ່ວຍທ່ານຊອກຫາເພື່ອນທີ່ໃຊ້ຮ່ວມກັນຫຼາຍຄົນ!

ການຈອດລົດຍ່ານໃນເມືອງທີ່ຫຼຸດລາຄາ (ສໍາລັບຫຼາຍຄົນໃຊ້ຮ່ວມກັນ)

ພວກເຮົາໃຫ້ມີການຈອດລົດໃນລາຄາຫຼຸດຢູ່ໃນຮິມປອດໄພຢູ່ທີ່ທ້ອງ Providence Place Mall.

ຮັບປະກັນໃຫ້ມີການຂີ່ກັບບ້ານ

ເມື່ອເກີດມີກໍລະນີສຸກເສີນ, ໂຄງການນີ້ໃຫ້ຜູ້ໃຊ້ຮ່ວມກັນຫຼາຍຄົນມີແທັກຊີ້ພຽງທີ່ມີບັນຫາອອກໄປຈາກການໃຊ້ຮ່ວມກັນຫຼາຍຄົນ.

ກຸ່ມໂຮງຮຽນ

ການບໍລິການຟຣີຈັດໃຫ້ມີເຄືອຂ່າຍຄອບຄົວທີ່ປອດໄພ ແລະ ເຊື່ອຖືໄດ້ແກ່ພໍ່ແມ່ທີ່ສົນໃຈຢູ່ໃນການແບ່ງປັນຄວາມຮັບຜິດຊອບຂອງການເດີນທາງໄປມາໃນໂຮງຮຽນ.

ບັດ U-Pass

ພວກເຮົາໃຫ້ການເດີນທາງແກ່ນັກຮຽນຢູ່ໃນວິທະຍາໄລ ແລະ ມະຫາວິທະຍາໄລທີ່ເຂົ້າຮ່ວມ ທີ່ໃຫ້ຄ່າໂດຍສານໃນລາຄາຫຼຸດ ຫຼື ຟຣີຢູ່ໃນ RIPTA.

ເລກໝາຍທີ່ສໍາຄັນ

ການບໍລິການລູກຄ້າ ແລະ ຂໍ້ມູນຕາຕະລາງເວລາ	781-9400
ໂທລະສັບ TDD RI	1-800-745-5555 ຫຼື 711
ເສຍ ແລະ ພົບຄືນ	784-9500 x 133
ທ້ອງການບັດຕິດຮູບ	784-9500 x 604
ຂໍ້ມູນຜູ້ເດີນທາງໄປມາ	784-9500 x 126
ສາຍຈອງການບໍລິການ Flex	1-877-906-FLEX (3539)
ຜູ້ປະສານງານ ADA	784-9500 x 153
ໂຄງການ RIde Program	461-9760
ໂຄງການບັດຜ່ານຂັ້ນລົດເມສໍາລັບຜູ້ອາວຸໂສ ແລະ ຜູ້ພິການ	784-9500 x 604

ໂທຫາ RI ຂໍ້ມູນຜູ້ເດີນທາງໄປມາມື້ນີ້ທີ່ເບີ 781-9400 ຫຼື ອີເມວທີ່ commuter@RIPTA.com.